
Proces-verbal

Încheiat În sedinta ordinara a Consiliului General
al Municipiului Bucuresti din data de

06 martie 2008, orele 15,00

Sedinta a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 35 din cei 43 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Primar General
Ariean Videanu, domnul Ioan Grigore Popa viceprimar al Municipiului
Bucuresti, domnul Toma Tudor Secretar General al Municipiului
Bucuresti, reprezentantul Institutiei Prefectului Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu
al Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate
sub autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Bancila Mihai( motivat),
Berghes Carmen, Bumbas Florin, Ciuca Maria, Florescu Dragos,
Goncea Gheorghita Liviu, Moise Alina, Rece Olga.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Pentru Început am sa citesc niste note În atentia Consiliului
General.

Prin adresa Înregistrata la Cabinet Primar cu nr. 358/2008 si la
Cabinet Secretar General al Municipiului Bucuresti sub nr.
660/6/2008, Fundatia România de Mâine -Universitatea Spiru Haret
solicita retragerea de pe ordinea de zi a sedintei ordinare a C.G.M.B.
din data de 06.03.2008, a proiectului de hotarâre privind abrogarea
H.C.G.M.B nr. 199/1997 prin care li s-a aprobat transmiterea În
folosinta gratuita, pe termen de 99 de ani, suprafata de 57. 282 mp,
pentru construirea complexului Universitar si Cultural România de
Mâine.

Fundatia România de Mâine -Universitatea Spiru Haret solicita
de asemenea, si Încheierea, În prima faza a unui contract de
concesiune, În conditiile legii, pentru suprafata de de 24.704 mp.



Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti prin adresa nr.
SM/3.988,4.275,5.550/P/2008, înregistrata la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a C.G.M.B. cu nr. 909/2008 aduce la cunostinta
C.G.M.B. plângerea prealabila a domnului Melian lulian care solicita
abrogarea H.C.G.M.B. nr. 359/2007 întrucât avizele care au stat la
baza aprobarii Planului Urbanistic Zonal str. Bradetului nr. 24, nu
îndeplinesc în totalitate cerintele prevazute de H.G. 1076/2004,
Legea nr. 265/2006, Legea nr. 50/1991, Legea 350/2001 H.G.
525/1996, precum si Planul Urbanistic General al Municipiului
Bucuresti.

De asemenea contestatarul a solicitat Institutiei Prefectului,

Municipiului Bucuresti prin adresa înregistrata sub nr. 3988/2008 sa
actioneze în instanta hotarârea mai sus mentionata, astfel ca, pâna
la solutionarea actiunii, aceasta hotarâre sa fie suspendata de drept.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa
nr. 30202/2008 , înregistrata la Cabinet Secretar General sub nr.
629/2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.S. sub
nr. 900/2008, Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti ne-a
comunicat ca a fost depusa la Tribunalul Bucuresti actiune împotriva
Hotarârii C.G.M.B. 292/2007.

Mentionam ca actul atacat este suspendat de drept.
Prin prezenta va aduc la cunostinta ca domnul Radu Danut prin

adresa înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
Consiliului General al Municipiului Bucuresti cu nr. 860/2008 solicita
Primariei Municipiului Bucuresti si Consiliului General al Municipiului
Bucuresti sesizarea Parchetului cu privitre la activitatea unor salariati
angajati ai RADET întrucât acestia, în opinia contestatorului, au
atentat la:

- bugetul si patrimoniul RADET
- instalatiile ce apartin de RADET din subsolul blocurilor

precum si cele din apartamente ce apartin asociatiei
- frauda fiscala si efectuarea de lucrari fara contract de

service, autorizatie de lucru sau libera practica
- tolerarea cu interes ocult a unor practici ilegale si

neîncheierea de contracte de service cu asociatiile de,

proprietari
- oprirea furnizarii agentului termic fara ordin de serviciu

În opinia contestatorului RADET-ul este subminat si falimentat
în mod organizat din interior, fapt ce se poate constata prin
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verificarea lucrarilor de reparatii efectuate ilegal si neprofesional la
instalatiile comune ale blocurilor.,

Prin plângerea prealabila Înregistrata la Cabinet Secretar
General al Municipiului Bucuresti cu nr. 550/6/2008 si la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica a Consiliului General al Municipiului
Bucuresti sub nr. 859/2008 doamna Nicolenco Lenuita si domnul
Nicolenco Horatiu solicita respingerea cererii privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal -str. Pictor 1. Andreescu nr. 15B.

Mentionez ca Planul Urbanistic Zonal - str. Pictor 1. Andreescu,
nr. 158 a fost adoptat În sedinta extraordinara din data de
29.02.2008.

Prin memoriul înregistrat la Cabinet Secretar General al
Municipiului Bucuresti cu nr. 590/6/2008 si la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a Consiliului General al Municipiului Bucuresti sub
nr. 846/2008 referitor la aplicarea H.C.G. M. B. nr. 113,114,115 si
116 din 2007 privind notificarea S.C. Apa Nova Bucuresti S.A. cu
privire la demararea procedurilor de accesare a Garantiei de
Executie, Comisia pentru Utilitati Publice din cadrul C.G.M.B. solicita
Primarului General al Municipiului Bucuresti sa Înstiinteze ARBAC,
data la care s-a transmis catre S.C. Apa Nova Bucuresti S.A.,
solicitarile de plata a sumelor aferente penalitatilor stabilite prin
deciziile ARBAC nr. 9/2002, 34/2004, 6/2006 si nr. 3/2007, precum si
date cu privire la plata acestor penalitati de catre Concesionar în
Contul de Incasari al Concesiunii, În termenul contractual de 30 de
zile de la primirea solicitarilor de plata de catre ANB.

As dori sa îmi comunicati câti consilieri sunt prezenti În sala. 33
de consilieri. Va multumesc.,

Doamnelor si domnilor consilieri va supun spre aprobare
Procesul Verbal încheiat În sedinta extraordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data de 29.02.2008.

Cine este pentru?26 de voturi, cine este împotriva? O voturi, se
abtine cineva? 5 voturi ( Meran S., Oprisan 1., Paliga S., Botos L.,
Baleanu D.). Va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General, buna ziua stimati colegi,

suntem 33 de consilieri În sala, putina liniste va rog ca sa putem
Începe sedinta. Domnule Primar General va dau cuvântul daca doriti
sa faceti amendamente la ordinea de zi propusa astazi.
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Domnul Primar General Adriean Videanu

Multumesc doamna presedinte, stimati colegi, v-as ruga domna
presedinte sa scoatem de pe ordinea de zi punctele 6 si 12 si sa
introducem pe ordinea de zi, cu rugamintea ca primul proiect pe care
îl propun sa îl trecem pe pozitia a doua si anume, proiect de
hotarâre privind transmiterea din administrarea Consiliilor loca le
ale sectoarelor 2, 3 si 6 În administrarea Administratiei Lacuri,,
Parcuri si Agrement Bucuresti a unor am plasamente pentru
plantarea de arbori si amenajarea de spatii verzi publice.
Ratiunea cred, este simplu de înteles, este timpul potrivit pentru a
putea planta platanii pe care i-am aprobat, proiectul nostru al hotarârii
de Consiliu, ne-am înteles cu primarii de sectoare 2, 3 si 6 asupra
locatiilor si rugamintea este sa îl trecem pe pozitia a doua, de
asemenea v-as ruga sa introduceti pe ordinea suplimentara proiect
de hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico- economici
pentru obiectivul de investitii Modernizare retele termice primare
Carnii Ressu- Drumul Murgului-IOR Catelu, camin CSI- Camin CB
SIC.

Alt proiect, proiect de hotarâre privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii,
Izolarea termica a retelei 2 Dn 400-Traseu suprateran - În incinta
Depoului RATB Militari.

3. Proiect de hotarâre privind aprobarea indicatorilor
tehnico economici pentru obiectivul de investitii Izolarea termica,
a retelei 2 Dn 500- Traseu suprateran - În incinta Depoului RATB
Giurgiului. Va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Primar General. Da domnul Baleanu.,
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Domnul consilier general Dorin Baleanu
As dori sa revin cu o solicitare care am avut-o si saptamâna

trecuta prin introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarâre
privind validarea concursului de numire a Directorului pentru servicii
la ARBAC, revin cu aceasta cerere întru-cât dupa cum stiti ARBAC a
fost înfiintat prin contractul de concesiune al Serviciilor de alimentare
cu apa si Canalizare pentru a reprezenta interesele municipalitatii si a
cetatenilor Bucuresti-ului în fata concesionarului prin faptul ca de anul
trecut din primavara postul de Director de Servicii este liber, iar

saptamâna trecuta a fost eliberat din :.~~~~~orui General
P'e' " • '7'~
-,- ~. '.
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ARBAC, din consiliul director a ramas un singur membru, iar deciziile
care se pot lua de catre ARBAC conform legii trebuie sa reprezinte
2/3, de aceea este necesar validarea de catre Consiliul General a
acestui proiect de hotarâre care este la Secretariat din luna iunie a
anului trecut. În acest sens vreau sa informez Consiliul ca a fost

depusa si o adresa, atentionare de interes public ca daca nu se
reglementeaza aceasta problema interesele municipalitatii ale
concedent-ului sunt grav afectate. Insist pentru introducerea pe
ordinea de zi a acestei probleme care este de foarte mare
importanta. Multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul Baleanu, multumesc, dati-mi proiectul va rog frumos

ca sa îl am pentru a-I propune colegilor mei. Alte amendamente la
ordinea de zi ? Domnule Primar General mai doriti sa faceti un, ,

amendament la ordinea de zi?

Domnul Primar General Adriean Videanu

Doamna presedinte, stimati colegi o sa revin la propunerea
mea de a introduce pe locul 2 pe ordinea de zi dat fiind proceduri de
tehnica legislativa si sa ramâna proiectul cu transmiterea de la
sectoarele 2, 3 si 6 primul pe ordinea suplimentara. Va multumesc.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Primar General, alte amendamente la,

ordinea de zi, daca nu, va supun votului propunerea Primarului
General de a scoate punctele 6 si 12 de pe ordinea de zi.

Cine este pentru? 30 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Am o rugaminte, aceste puncte au fost scoase de pe ordinea
de zi, am o rugaminte fata de colegii mei daca suntem prezenti În
sala aveti trei optiuni de vot: de a va abtine, de a vota pentru sau
împotriva, va rog sa va exercitati acest drept la vot. Trecem la
urmatoarea propunere a Primarului General aceea de a introduce pe
ordinea de zi cele 4 proiecte mentionate anterior.

Am o rugaminte, apelez la întelegerea dumneavoastra, astazi
în sala avem o persoana care nu are obisnuinta numaratului atât de
rapid al voturilor exprimate de dumneavoastra, deci putina întelegere,
ramâneti cu mâinile mai mult timp ridicate pentru a va pute numara
mai exact votul.



Cine este pentru? 28 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi( Meran S., Ioan A., Paliga S., Botos L., Baleanu D.).

Aceste puncte au fost introduse pe ordinea de zi.

Va supun la vot propunerea domnului consilier Baleanu de
introducere pe ordinea de zi.

Cine este pentru? 7 voturi ( Petrovici O., AdÎr V., Baleanu D.,
Meran S., Paliga S., Botos L., Ioan A.) împotriva? 1 vot, abtineri?
21de voturi.

Aceasta propunere nu a fost introdusa pe ordinea de zi.

Va supun la vot ordinea de zi cu amendamentele votate
anterior. Cine este pentru? 26 de voturi, împotriva? 1 vot ( Petrovici
O.), abtineri? 6 voturi( Meran S., Ioan A., Paliga S., Botos L., Baleanu
D., Oprisan 1.)

Ordinea de zi a fost votata cu amendamentele votate anterior.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi privind vacantarea
unui post de consilier general din cadrul CGMB ca urmare a
demisiei domnului Antonel Tanase.

Cine este pentru? 30 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi.
Acest punct a trecut.
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Daca Îmi permiteti doamna presedinte sa fac o precizare, În
urma demisiei domnului Antonel Tanase din 44 de consilieri existenti,
ramân 43, asta înseamna ca 2/3 echivaleaza cu votul a 29 de
consilieri pentru a fi valabile proiectele si pentru proiectele pentru
care este solicitata prezenta sau votul la jumatate plus 1 din cei în
functie Înseamna 22.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General,trecem la primul punct

pe ordinea de zi privind administrarea retelei stradale principale
si a lucrarilor de arta din municipiul Bucuresti si abrogarea
HCGMB nr. 235/2005 cu modificarile si completarile ulterioare.

Da domnul consilier Adîr.
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Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte eu am un singur comentariu. Articolul 1 de

aiCI cred ca nici nu avea rost, deoarece Ordonanta de Urgenta
43/1997 spune exact ce spune art. 1 de aici, asa spune, pentru
construirea, modernizarea, proiectarea, eu nu stiu de ce Consiliul
General hotaraste, ce sa hotarasca? Ce este scris În Ordonanta de
Urgenta 43/1997? Eu asta Întreb de ce a fost trecut art. 1? Pentru ca,
chiar În expunerea de motive domnul Primar General ne precizeaza
ce spune ordonanta aceasta, spune foarte clar exact ce am spus eu,
deci se refera la construirea, modernizarea, reabilitarea si
exploatarea drumurilor, iar În Bucuresti aceste activitati sunt
asigurate de Primaria municipiului Bucuresti, adica practic, noi ce
luam act de fapt de Ordonanta de Urgenta si spunem art. 1 asta este.
Eu nu vad de ce ? Mai este un alt aspect, este cineva În stare din
primarie sa ne spina daca În lista aceasta 235 care de foarte multe
ori a fost vehiculata, ba modificata, ba completata, se refera si la
strazile care sunt În zona Baneasa? Ma refer la acea dezvoltare
imobiliara Baneasa Investement, Baneasa Shoping Center, la asta
ma refer daca acele strazi sunt prevazute În acel nomenclator 235
sau la acele strazi la sectorul 1? pentru ca eu am Înteles ca aceste
patru sute si ceva de strazi le luam În administrarea Consiliului
General pentru a ajuta sectoarele, indiferent ce sector, am vazut ca
sunt bagate din toate sectoarele, deci nu Îmi fac party-piuri acum de
un anumit sector, deci vreau sa stiu cine poate sa Îmi raspunda daca
si alea sunt pentru ca eu la alea când a fost vorba de ele eu m-am
abtinut sau am votat Împotriva, va rog frumos.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Domnul Primar General daca doriti sa raspundeti va rog.

Domnul consilier qeneralloan Aurelian
Deci domnul consilier AdÎr, e vorba de un numar de 25 de

artere aflate În administrarea sectorului 1 care niciuna dintre ele nu
suporta mijloace de transport În comun, nu exista trasee ale liniilor de
transport În comun, pot fi administrate de catre sector foarte bine si
au aparut pe lista nu se stie cum. Unele dintre ele chiar sunt
reabilitate, iar restul sunt În curs de reabilitare fiind În contractare În
faza de proiect sau depasit. Primaria Sectorului 1 pe str. Ion Mincu e
reabilitata, Dobrogeanu Gherea e reabilitata, care mai vreti de aicea?
De cine e reabilitata? De cine a bagat baniicsactorul 1, bineÎnteles.

~.' -.. c __..~•• l~•.....

"
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Administratia Strazilor centralizeaza si preia În administrare strazi
care au fost reabilitate de sector si strazi care sunt În administrarea
sectorului si care urmeaza sa fie reabilitate pentru ca sunt contracte
facute, Înteleg~ti? Deci nu vad rostul, nu cred ca cineva de la sector a
cerut sa fie preluate strazile pe care le-a reabilitat si pe care le poate
administra.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Mai aveti ceva? Atunci va rog sa luati loc În sala domnule

consilier. Domnule Ionut Popa va rog.

Domnul Viceprimar Griqore Ioan Popa
Sigur ca la ce se refera domnul consilier e posibil ca pe unele

dintre ele sa se sustina prin faptul ca au fost reabilitate din punct de
vedere al tramei stradale. Ideea de a le prelua are un concept mult
mai larg. 85 % din traficul din Bucuresti este desfasurat pe numai 400
de artere. Exista un pachet de strazi si În sectorul 1 ca si În alte
sectoare care sunt necesare a fi racordate la gândirea pe care o
avem pentru fluidizare. Din punct de vedere al parcarilor, din punct de
vedere al semnalizarii prin semne si indicatoare, concept unitar.
Marea problema În Bucuresti este de a suprapune aceste doua
volume: volumul de masini existent cu volumul suprafetei stradale pe
care ÎI avem la dispozitie, ne place sau nu acesta este un fapt dat si
atunci În anumite puncte Între bulevarde sunt necesare a fi ca sa
spun asa, conjugate aceste strazi pentru a fi tratate În mod unitar, nu
ne referim numai la refacerea strazii din punct de vedere al reabilitarii
asfalt si asa mai departe. Multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul Oprisan, va rog. Nu am interzis cuvântul nimanui,

haide-ti stimati colegi sa vorbim pe rând.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Si eu ca si colegii mei sustin a fi preluate Însa alte strazi de

catre primarie având În vedere ca sectoarele nu au buget suficient si
propun urmatorul lucru: sectorul 5, Prelungirea Ghencea, sectorul 3,
Gara Catelu, sectorul 1 Mogosoaia, zona Mogosoaia -Bucurestii Noi,
sectorul 4 partea cealalta, deci va dau domnule Primar strazi care În
momentul de fata nu se ocupa nimeni de canalizare pe ele, deci va
dau strazi pe care nu se ocupa nimeni de canalizClr~, În care traiesc o
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serie întreaga de cetateni ai orasului Bucuresti carora le solicitam
voturile, eu nu le solicit nimic pentru ca nu mai candidez, dar
dumneavoastra domnule Primar veti candida. Cel putin puneti-le pe
lista pentru voturi.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule Primar General.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Stimati colegi, domnule consilier general nu ati fost foarte atenti
la explicatiile date de domnul Viceprimar General. Preluarea acestor
strazi nu înseamna numai optiunea de reabilitare, regret ca nici în
momentul de fata nu ati avut curiozitatea sa cititi acel plan general de
transport al municipiului Bucuresti care trebuie implementat pe etape,
avem sa introducem sensuri unice pentru fluidizarea circulatiei si
trebuie pe anumite pachete sa corectam ceea ce se poate corecta,
avem introducerea sistemului de management al traficului care de
asemenea trebuie sa fie si el coordonat, corelat, nu este un orgoliu al
nimanui, iar ceea ce dumneavoastra ati spus, nu uitati, avem 6
primari de sectoare care sunt alesi si au responsabilitatea strazilor
secundare, dau înapoi din buget 30%, noi ne împrumutam sa
reabilitam infrastructura bucuresteana, iar ei sunt incapabili sa-si
cheltuiasca banii si sa rezolve aceste probleme de aductiune de apa,
de canalizare, de tot ce vreti dumneavoastra, sa-si îndeplineasca
obligatiile pe care le au, sa nu stea cu mâna întinsa si legat de
pachetul de strazi si întrebarea domnului Adîr o sa-I rog pe domnul
Udriste sa ne spuna, va rog domnule director general.

Domnul Director General Gheorqhe Udriste
Nu este vorba de niciuna din strazile la care face referire

domnul consilier general.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Deci din zona Baneasa Investement domnul consilier general
toate strazile sunt la primaria de sector.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului proiectul de hotarâre privind administrarea

retelei stradale principale si a



Bucuresti si abrogarea HCGMB nr. 235/2005 cu modificarile si
completarile ulterioare. Domnul Oprisan daca Îmi permiteti va rog.

Cine este pentru? 25 de voturi,cine este Împotriva? 3 voturi
Meran S., Ioan A., Baleanu D.), abtineri? 3 voturi ( Oprisan 1., Botos
L., Paliga S.).

Deci nu va suparati, eu nu v-am grabit În ceea ce priveste
numaratul voturilor, nu v-am spus? Am apelat la colegii mei, dar si
rugamintea fata de dumneavoastra este sa nu va grabiti când
numarati voturile, da? Atâta timp cât mi-ati spus aceste cifre eu sunt
obligata sa le iau În calcul.

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

o sa rog Secretarul General sa faca prezenta pentru ca daca
sunt 33 de consilieri În sala Înseamna ca În mod regulat sunt câteva
persoane care nu voteaza. Domnul Secretar General va rog frumos
sa faceti prezenta.

Domnul Secretar General Tudor Toma

AdÎr Victor Gabriel - prezent
Baleanu Dorin Alexandru - prezent
Bancila Mihai -absent

Berghes Carmen - absenta
Botos Laurian Dragos - prezent
Bumbas Florin - absent
Ciuca Maria - absenta

Constantin Barna Stelica - prezent
Cosma Maria Roxana - prezent
Crucean u Elena - prezent
Dumitrescu Vlad Dumitru - prezent
Duta Nicolae Lucian - prezent
Florescu Dragos - absent
Forascu Vasile - prezent
Goncea Gheorghita Liviu - absent
Ilie Romeo Dumitru - absent

Ioan Aurelian - prezent
lovici Teodor Victor - prezent
Ivascu Tiberiu - prezent
Ivorschi Ilie - prezent



Marinescu Ioan - prezent
Meran Stefan Dan - prezent
Mircea Valentin - prezent
Moise Alina Daniela - absenta

Murg Calin - prezent
Oprisan Ion - prezent
Paliga Sorin - prezent
Patica luliana Antoanela - prezent
Petrovici Octavian - prezent
Pirpiliu Stefan Daniel - prezent
PÎrvu Cosmin Gabriel - prezent
Popa Grigore Ioan - prezent
Pop Romeo Teodor - prezent
Prioteasa Doru - prezent
Purcarea Sorin - prezent
Radu Mioara - prezenta
Rece Olga - absenta
Stan Nicusor - prezent
Tudor-Popescu Cristian - prezent
Tica Horatiu Florin - prezent
Untaru Virgil - prezent
Voicu Mihai - prezent
Zatreanu Dan Radu - prezent. Si domnul Ilie Romeo am Înteles
ca a venit, este prezent.

În sala sunt prezenti 35 de consilieri.
Doamna presedinte am o rugaminte, continuam sedinta sau

facem o pauza de 5 minute?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va rog frumos sa luati loc În sala, continuam sedinta.
Stimati colegi doriti o pauza de 5 minute? Cine este pentru?,

cine este împotriva? majoritatea voturi, abtineri? Deci continuam
sedinta, va rog frumos sa luati loc În sala. Rog gardienii daca se
poate sa vada daca sunt colegi de ai nostri pe culoar sa îi roage sa
vina În sala. Da domnul Adîr va rog.

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Întrucât domnul Primar General a plecat si îi tine locul domnul

Viceprimar Ionut Popa, am o rugaminte la adresa domniei sale, cât
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este pe acel fotoliu îl rog sa nu mai faca afirmatii ca noi luam cuvântul
aici în campanie electorala, deci îl rog respectuos sa nu .....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Campania electorala nu a început înca.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte stiu la ce ma refer foarte bine, deci îl rog

respectuos când luam cuvântul aici sa nu mai aud afirmatii de genul:
sunteti în campanie electorala sau nu? Nu mai admit asa ceva cât
este pe scaunul acela.

Domnul Viceprimar Griqore Ioan Popa
Bine preiau afirmatia domnului lovici nu ca nu ar fi adevarat,

dar daca va conforteaza lucrul acesta sa stiti ca nu o sa mai auziti de
la microfon aceasta expresie.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Stimati colegi continuam sedinta? Suntem toti prezenti în sala?
Toti pentru care s-a citit prezenta. Da. Domnul Petrovici, daca

se poate va rog frumos, începem sedinta. Domnul Petrovici vreti o
pauza, s-o propun din nou colegilor nostri? Veniti la sedinta, sau daca
vreti sa discutati cu persoanele din sala iesiti pe culoar si discutati cu
dânsii si va trecem absent., Nu domnul Petrovici dar este, din respect
fata de colegii dumneavoastra. Si dumneavoastra sunteti prezent la
sedinta sau absent? Atunci va rog frumos sa participati la sedinta.
Domnul Petrovici vorbiti la microfon va rog, sa se înregistreze pe
banda.

Domnul consilier general Petrovici Octavian
Doamna presedinte, în primul rând va rog frumos controlati-va

ca nu sunteti aici seful nimanui, da? Sunteti pusa acolo de noi ca sa
conduceti sedinta de consiliu si în al doilea rând în aceasta sala pot
sa îmi exercit votul oriunde doresc, daca mi-I exprim.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma.
Va invitam sa luati loc în sala domnul consilier.,

Domnul consilier general Petrovici Octavian
Nu multumesc, stau în picioare.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Din respect fata de colegii dumneavoastra. Daca se poate sa

vorbiti la microfon si nu În afara sedintei.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Rugati-i si pe colegii de la PNL sa ia loc daca sunteti atât de

deranjata de cei care stau În picioare.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Nu v-am impus, v-am rugat.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Si eu nu vreau sa iau loc.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi. E dreptul

dumneavoastra sa stati si În picioare. Eu ce va rugam era daca se
poate sa nu mai vorbiti În plus, doar atâta.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind transmiterea În folosinta gratuita, pe termen de
30 de ani, Federatiei "SANITAS" din România, a imobilului situat,
În Str. Vasile Lascar nr. 16, sector 2 si abrogarea HCGMB nr.
314/20.11.2003

Da domnul AdÎr va rog.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, pentru ca apar foarte multe discutii despre

de ce sa dam pe atâtia ani, eu propun sa se dea pe 10 ani, 10 ani eu
cred ca este rezonabil, pentru ca, contractul lor expira În 2013, daca
nu ma Însel, sa dam pe 10 ani, foarte bine nu este nici o problema,
pe urma urmând ca viitorul consiliu cu ce legi se vor mai schimba pot
sa il dea pe urma si .... Fara nici o problema, deci 10 ani eu as zice ca
este OK. Multumesc.,

13
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci cereti modificarea de 30 la 10 da? Alte amendamente?,

Daca nu , va supun la vot amendamentul propus de domnul AdÎr.
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Cine este pentru? 7 voturi ( Baleanu O., Stan N., lovici V., AdÎr
V., Paliga S., Ioan A., Botos L.),cine este Împotriva? O voturi,
abtineri? 27 de voturi.,

Acest amendament nu a trecut.

Trecem la votarea proiectului citit anterior.
Cine este pentru? 23 de voturi,cine este Împotriva? O voturi,

abtineri? 11voturi( Petrovici O., AdÎr V., Stan N., lovici V., Baleanu O.,
Paliga S., Purcarea S., Meran S., Ioan A., Botos L., Oprisan 1.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Am o rugaminte, domnul Secretar General a supus ca sunt 35
de persoane În sala, au votat 34 la acest proiect, deci va rog sa
numarati extrem de corect si rog colegii mei sa voteze toti din sala.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea schimbului de proprietati Între
terenul În suprafata de 191 mp situat În Str. Matei Basarab nr. 3,
sector 3, proprietatea D-nei Gheorghita Anisoara si terenul În
suprafata de 191 mp situat la intersectia B-dul Corneliu
Coposu/Str. Iuliu Barasch, sector 3, apartinând domeniului
privat al municipiului Bucuresti.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinta am fost si pe teren ca sa vad despre ce

este vorba, am câteva puncte de facut aici. Terenul de la intersectia
Iuliu Barasch - Corneliu Coposu este un teren de joaca construit din
bani publici de Primaria Sectorului 3 si as fi vrut sa vad o adresa de la
Primaria Sectorului 3, ca nu mai are nevoie de acest teren de joaca,
ca l-a facut electoral, În timpul campaniei probabil si ca nu mai are
nevoie de el si atunci este perfect valabil. Doi, schimbul acesta, cum
am spus, ar afecta acest teren deoarece sunt trei banci,locuri de
joaca, tobogane, o groapa de nisip, unde vin foarte multi oameni din
zona sa stea. Cred În opinia mea, ca trebuia depus la dosar si
contractul Între PMB si Shell, pentru a vedea clauzele contractului
respectiv daca ne incuba cu ceva, referitor la acest schimb de
terenuri. Trei. Shell a dat lui Mall toate statiile sale iar acolo este,

OMV, OMV Mineral Oii are contract cu Primaria Capitalei dar pe alte
terenuri nu pe terenul pe care se doreste acest schimb, care este
presupus pentru schimb. Din documentele depuse la dosar apar niste
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inadvertente si anume În adresa din 06.09.2007 apare numele
subsemnata Gheorghita Anisoara iar la semnatura cu multumiri
Anisoara Ghiorghita, e cum ai spune AdÎr cu Î si Adir cu i, este o
deosebire. De asemenea În alte documente apare În adresa 35851
din 06.09.2007 apare de asemenea Gheorghita Anisoara si
Ghiorghita Anisoara, În Contractul de Vânzare-Cumparare
subsemnata Gheorghita Anisoara la cumparator este scris de mâna
Ghiorghita Anisoara, pentru acest lucru eu cer o declaratie de
notorietate având În vedere legea care solicita ca aceeasi persoana
sa fie În conformitate. Deci o declaratie si cei care sunt avocati stiu ce
Înseamna aceasta declaratie de notorietate, deoarece din punct de
vedere al legislatiei În vigoare ar putea sa fie vorba de doua
persoane fiind doua nume diferite. Eu propun amânarea acestui
proiect pentru lamurirea cauzei.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Multumesc domnul consilier, alte amendamente din sala, daca

nu va supun la vot propunerea domnului consilier Victor AdÎr de
amânare a acestui proiect de hotarâre.

Cine este pentru? 26 voturi, Împotriva? 1 vot ( Mircea V.),
abtineri? 7 voturi ( Oprisan 1., Meran D., Paliga S., Purcarea S.,
Baleanu D., Ioan A., Botos D. )

Acest proiect de hotarâre a fost amânat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind modificarea H.C.G.M.B. nr. 65/2003 de aprobare
a documentatiei tehnico - economice a obiectivului de investitii, ,
"Restaurarea Zonei Istorice", cuprins În proiectul privind
"Programul Multi - Sector al Municipiului Bucuresti"

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte stiu ca am luat cuvântul si data trecuta

referitor la acest lucru Îmi mentin declaratiile pe care le-am avut În
procesul verbal din 29.02.2007, dar am mai descoperit ceva foarte
interesant, la o pozitie acolo se precizeaza 686.000 euro fara TVA
vor fi dati pentru, citez tubulatura pentru reteaua de fibra optica
NETCYTI, având În vedere ca acest lucru este stipulat acolo În cei
10.386.000 euro, care trebuie dati în aceasta faza, Întrebarea mea,

este foarte simpla. Cum recupereaza Primaria, pentru ca daca banii
acestia îi aprobam astazi, înseamna ca acei Q.~_nivor fi dati, cum
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recupereaza primaria acesti 850.000 euro, inclusiv TVA, deoarece În
contractul cu NETCYTI se precizeaza foarte clar, al paragraful 54.1,
parca, spune ca NETCYTI va negocia cu constructorul aceste
canalizatii anterioare semnarii contractului si cu constructorul va
negocia. Pai eu vad ca banii Îi da Primaria din bugetul local, nu
constructorul. Va rog frumos sa lamuriti problema.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Stimati colegi am sa lamuresc aceasta problema. Pentru ca
NETCYTI-ul este un proiect pe care ÎI tergiversam de foarte multa
vreme Municipalitatea nu poate sa stea cu mâna În sân la lucrarile pe
care deja le executam, lucrari delicate cum sunt În Centrul Istoric, sa
ajungem sa rezolvam finisajul stradal dupa care sa ne trezim peste
trei luni ca va trebui sa Îngropam iarasi tubulatura pentru realizarea
retelei de fibra optica În Centrul Istoric. Ar fi anacronic sa facem acest
lucru de aceea am bugetat aceasta suma, vreau sa stiti ca daca
NETCYTI-ul se rezolva, aceasta suma nu se va cheltui, pentru ca Îi
vom cere constructorului partenerului nostru sa faca cu prioritate
Centrul Istoric si atunci se va face o economie la proiect. Aprobarea
indicatorilor nu Înseamna neaparat cheltuirea banilor, dar nu stim
daca NETCYTI-ul se rezolva si atunci daca SEDESA realizeaza
tubulatura si reteaua de infrastructura pentru NETCYTI câstigatorul
licitatiei la NETCYTI va plati lui SEDESA care va rambursa banii,

Primariei, daca Primaria apuca sa plateasca pâna atunci, daca nu
SEDESA va executa lucrarile si se va deconta cu câstigatorullicitatiei
la NETCYTI, Municipalitatea ne mai platind suma respectiva, dar nu
avem garantie ca acest contract NETCYTI poate sa intre foarte
curând În executie, În efectivitate, de aceea Centrul Istoric fiind foartel

avansat nu putem sa stam si sa asteptam realizarea acestei
infrastructuri de care avem atâta nevoie. Gânditi-va Centrul Istoric se,

va dezvolta destul de mult, are nevoie de utilitati, inclusiv sub,

aspectul comunicatiilor. Si stimati colegi va rog sa observati ca toate
aceste cheltuieli sunt datorita unor lucrari ascunse pe care
proiectantul nu a avut cum sa le anticipeze. Suntem atestati
documentar la 1459, am Început sa descoperim morminte din sec VI
si sunt lucruri pe care Comisia Nationala a Monumentelor nu ne da
voie pentru istoria si memoria acestui oras sa nu punem În valoare
aceste monumente si este absolut corect, au dreptate. Vreau sa va
spun ca exista riscul, doamne ajuta, a unor mari descoperiri, nu stim
exact ce ar putea sa fie, care vor necesita iarasi suplimentarea
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acestor sume,nu vom sti niciodata, functie de ceea ce se descopera.
Calculele initiale nu au prevazut toate aceste, nici nu puteam sa
prevedem acest lucru. Stiti foarte bine Hanul Zetarilor, Comisia a luat
decizia sa îl punem în valoare, sunt lucrari suplimentare, trebuie sa
modificam proiectul. Este o lucrare atipica si care nu se întâmpla
numai la noi, la toti cei care au reabilitat Centre Istorice se întâmpla
acest lucru. Nu este o lucrare de investitii în care sa stii exact de la
început care sunt sumele si pe acelea le cheltuiesti, este un pic
atipica fata de o lucrare normala.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul Primar General va supun la vot propunerea

de Hotarâre de Consiliu privind modificarea H.C.G.M.B. nr.
65/2003 de aprobare a documentatiei tehnico - economice a
obiectivului de investitii" RestaurareaZonei Istorice", cuprins În
proiectul privind " Programul Multi - Sector al Municipiului
Bucuresti" .

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 8
voturi ( Adîr V., Oprisan 1., Ioan A., Meran D., Paliga S., Purcarea S.,
Baleanu D., Botos D.)

Domnul Primar General Adriean Videanu

Permiteti un comentariu doamna presedinta?

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Da, va rog domnul Primar General.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Domnilor consilieri generali daca si Centrul Istoric naste pasiuni

politice, nu va mai înteleg.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Acest proiect de hotarâre nu a trecut. ..
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Îmi cer scuze.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
A trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea contractului de concesiune de lucrari
publice pentru obiectivul de investitii "Retea metropolitana de
fibra optica a municipiului Bucuresti pentru telecomunicatii 
NETCITY".

Domnul consilier general AdÎr Victor
Doamna presedinte o singura problema am. În Contractul

NETCYTI partile contractante se precizeaza ca la baza acestui
Contract stau mai multe acte, mai multe documente, mai multe acte
normative, printre care si Hotarârea C.G.M.S. nr. 105/04.05.2006,
care figureaza ca anexa cinci parte integranta a acestui Contract.
Domnul Secretar General ne-a citit data trecuta, pe 29.02.2008, o
Întâmpinare În care se preciza clar Curtea de Apel a admis un recurs
al unei asociatii, cred ca de comunicatii prin cablu, prin care se
spunea foarte clar ca admite recursul si anuleaza În parte Hotarârea
C.G.M.S. nr. 105/2006, acum cum o anuleaza În parte, ce articole
anuleaza, nu stim ca nu avem expunerea de motivarea si nu stim
argumentarea Curtii. Având În vedere ca la baza acestui Contract sta
si o Hotarâre de Consiliu, aceasta 105, care este anulata În parte, eu
personal am sa ma abtin de la a vota acest lucru, pentru ca nu am
argumentele instantei. Daca le aveam stiam cum sa recalibrez acele
articole din Contract si ne Încadram În acest lucru, mai mult decât
atât daca cititi bine Contractul o sa vedeti un lucru care sincer sa fiu, ,

pe mine nu ca m-a deranjat, dar mi-a creat un semn de Întrebare, În
ce sens, se spune ca acest Contract este nerestrictiv, asa se spune,
chiar si gratuit este oferit, nerestrictiv asa se spune Într-o concurenta
onesta si bla bla bla ..... Vreau sa va citesc ca la art. 5.5.3 e. se
spune asa: Concedentul sa se abtina de la orice acte de concurenta
neloiala fata de Concesionar si anume privind scutirea de la plata
unor taxe privind utilizarea domeniului public de catre alt participant la
asta si mai mult decât atât sa nu acorde, asa se Întelege, acordarea
de autorizatii de construire pentru retele de telecomunicatii similare
retelei NETCYTI care ar vrea sa fie realizate pe traseul NETCYTI, ce
s-ar Întelege de aici? Ca daca mâine o firma, NETWORK
COMUNICATION TELCYTI ar dori sa faca pe strada Hristo - Sotev,
de exemplu, de la Rosetti pâna la Calea Mosilor sa vina cu un proiect
sa faca acest lucru nu va putea, de ce? Pentru ca exista aceasta
afirmatie pe traseul retelei NETCYTI.
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Domnul Primar General Adriean Videanu
Oameni buni chiar nu ne-am saturat de cât de spart e Bucurestiul
acesta peste tot? La 724 de operatori, daca toti vor sa Îsi bage
reteaua lor de fibra optica nu va dati seama În ce transformam orasul
acesta.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Domnul Primar General eu am facut un comentariu, nu am

spus ca ma si abtin, nu vreau sa intru În polemica cu domnia voastra,
eu am spus eu am facut un comentariu pentru ca l-am studiat,
da. Cei care nu l-au studiat este treaba lor, eu l-am studiat va spun
sincer si pentru ca l-am studiat am si eu acest drept sa va spun
opinia mea.

!;
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Domnul Primar General Adriean Videanu

Este În regula. Doamna presedinte, stimati colegi acest
proiect ÎI discutam de un an si jumatate, l-am discutat cu toti
operatorii, sigur ca marii operatori care stau cu 90% din fire ilegal si
nu platesc nimic catre municipalitate, sigur ca se opun acestui
proiect, ne place cum arata orasul? Sigur ca este În beneficiul lor
acest lucru si am Încercat sa gasim o solutie, În mod normal ar trebui
ca mâine, stimati colegi, sa dam toate firele jos de pe stâlpi, cu
Directia de Inspectie, dar lasam Bucurestiul pe Întuneric din punct de
vedere al informatiei, chestia aceasta am demarat-o la Începutul
mandatului meu, ne-am consultat, am discutat cu comisia de
specialitate din Parlamentul României, deci permanent am avut
dialog cu toata lumea, am avut doua runde de licitatii pe aceasta
tema, au venit cei care au venit, care sunt interesati, chiar credeti ca
orasul nu are nevoie sa Îsi reglementeze aceasta activitate? Iar din
punct de vedere al hotarârii de instanta evident ca deocamdata
neexistând o motivare, nestiind exact ce modifica, În momentul În
care instanta va motiva hotarârea ea va deveni obligatorie pentru
executiv si eu voi veni si va voi propune dumneavoastra, dar nu
putem sa Întârziem, daca instanta sta noua luni sa redacteze
hotarârea, noi stam Înca noua luni de zile? Uitati - va s-au facut,

lucrarile la infrastructura mare, am realizat tubulatura pentru ca
suntem oameni normali la cap nu puteam sa realizam reabilitarea
infrastructurii, inclusiv trotuare si pe urma sa venim sa sapam iar sa

bagam tubulatura de NETCYTI, deci trebUi~_sa-t§fZm ordine În acest/~,-,
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oras si de aceea rugamintea mea este sa votam acest proiect de
hotarâre pentru ca este În beneficiul orasului.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul Primar General.,

Domnul consilier qeneral Purcarea Sorin
Vreau sa ma refer exact la ce a spus domnul Primar General

acum si pentru ca este legat oarecum si de punctul anterior vreau sa
justific oarecum votul pe care noi l-am dat si nu as fi de acord cu
afirmatia dumneavoastra ca nu ne intereseaza Centrul Istoric,,

proiectul a trecut, domnul Primar General data trecuta nu a fost la
sedinta, Îi comunic ca a fost chiar o disputa verbala Între doi colegi
consilieri, iar data trecuta ne-am abtinut si de aceasta data ne-am
abtinut, nu pentru faptul ca nu ne-ar interesa ce se Întâmpla cu
Centrul Istoric, ci ne-am abtinut si ne abtinem pentru modul În care se
realizeaza aceste lucrari În Centrul Istoric, care ne reiteram ideea ca
sunt un pic neprofesioniste. În ceea ce priveste faptul ca NETCYTI
este un proiect necesar suntem de acord, suntem de acord ca este
necesar si În Centrul Istoric dovada ca ÎI vom vota si vom asculta
rugamintea dumneavoastra.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Stimati colegi acest contract nu are probleme de ordin juridic

dar putem vorbi pe aceasta tema la nesfârsit, este un contract mare
si toata lumea Îsi da cu presupusul, daca avea aceste probleme nu
ajungea aici la vot. Vad Însa ca se face politica nu conteaza legea
este decât invocata si vorbim si vorbim iar Bucurestiul, o vad si eu ca
sunt si cetatean nu numai consilier, are doua embleme manunchiuri
de cabluri pe stâlpi si câini vagabonzi. Propun acelor colegi care nu
voteaza sa modifica si emblema orasului În acelasi sens, sa reflecte
realitatea, sa contina manunchiuri de cabluri pe stâlpi si câini
vagabonzi. Stimati colegi spuneti numai nu, dar nu veniti cu ceva
constructiv.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Domnule primar as dori sa va angajati prin cuvântul

dumneavoastra ca desfiintati firele de pe stâlpi, deci sa va angajati
Întrucât voi extinde un pic reteaua fibre, câini vagabonzi si trepiede
metalice cu DALLI este emblema orasului Bucuresti si va aduc
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aminte un proiect de hotarâre votat de Consiliul General prin care va
ti obligat si ati sustinut În fata Consiliului General ridicarea integrala a
trepiedelor metalice pe care scrie DALLI. Domnule Primar câte filme
vreti sa va aduc În momentul de fata si sa va arat ca acea hotarâre
nu a fost respectata? Si este o hotarâre a Consiliului General si va
duc În Centrul Istoric, În jurul Arhitecturii ne-ati rugat sa aprobam
modificarea indicatorilor tehnica - economici din spatele Universitatii,
Întru-cât acolo zona vreti sa o amenajati altfel, ea este amenajata
astazi domnule Primar tot cu emblema orasului Bucuresti: trepiede
metalice DALLI.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Aceasta apropo de NETCYTI?

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Apropo de NETCYTI.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Am Înteles. Nici Dumnezeu nu multumeste pe toti.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Mai avem un coleg consilier, pe domnul Horatiu Tica si apoi o

sa va supun la vot proiectul de hotarâre.

Domnul consilier Qeneral Tica Horatiu
Probabil colegii liberali când se refereau la trepiede, se

refereau la prismele publicitare montate de primari În sectoare. Daca
va uitati În sectoarele Bucurestiului În care sunt primari liberali veti
vedea publicitate fara plata taxei de ocupare a domeniului public, fara
taxe de publicitate si asa mai de parte. Acestea nu le vedeti.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Multumesc domnul consilier, va supun la vot proiectul de

hotarâre privind aprobarea contractului de concesiune de lucrari
publice pentru obiectivul de investitii "Retea metropolitana de
fibra optica a municipiului Bucuresti pentru telecomunicatii -,
NETCITY".

Cine este pentru? 32 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 3
voturi (AdÎr V., Petrovici O., Stan N.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind abrogarea H.C.G.M.B nr. 199/1997 referitor la
darea În folosinta gratuita pe termen de 99 ani a unor terenuri
apartinând domeniului privat/public al municipiului Bucuresti
pentru construirea Complexului Universitar si Cultural "România
de Mâine" anulata În parte prin sentinta civila nr. 8101/21.12.2006
pronuntata de Tribunalul Bucuresti Sectia a VIII a Conflicte de
Munca Asigurari Sociale Contencios Administrativ si Fiscal.

Cine este pentru? 27 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 8
voturi ( AdÎr V., Petrovici O., Meran D., Oprisan 1., Botos D., Paliga
S., Purcarea S., Baleanu D. )

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind cooperarea Între Clubul Sportiv Municipal Bucuresti si
Federatia Româna de Box În vederea organizarii În comun la
Bucuresti a evenimentului sportiv - Gala de Box Profesionist
"1nvinci bilii"

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
........Clubul Sportiv Municipal. Parerea mea este ca distinsii mei

colegi care sunt membrii În Consiliul Administrativ ar trebui sa se
abtina de la vot, sa se consemneze acest lucru, colegii mei care sunt,
membrii În Consiliul Administrativ ar trebui sa se abtina de la vot,

conform art. 46 din Legea 215/2001, care precizeaza nu pot lua parte
la deliberare si la adoptarea hotarârii consilierul local care fie
personal, fie prin sot, sotie, afin sau rude pâna la gradul IV, inclusiv,
are un interes patrimonial În problema supusa dezbaterii Consiliului
Local. Mai mult, Registrul de interese din Legea 393/2004, la art. 77,
78 spune: " consilierii judeteni si locali nu pot lua parte la deliberarea
si adoptarea de hotarârii, daca au un interes personal În problema
supusa dezbaterii". Acum eu vreau sa va Întreb, poate sa existe un
interes personal al unor membrii Într-un consiliu administrativ la un
Club, la o institutie publica În subordinea Consiliului General, ca sa
voteze acest lucru? Parerea mea personala ca intra Într-un conflict de
interese, de aceea si legiuitorul prevede sa se consemneze. Eu nu
sunt Împotriva, mai mult de cât atât la un art. de aici din Contractul de
Cooperare, eu I-as vedea altfel formulat: nu pretul Contractului este
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de 5.500.000 ron., nu se face asa, valoarea Contractului este de
5.500.000 ron. Eu nu cred, domnul Primar General poate stie mai
bine, valoarea Contractului este de 5.500.000, nu pretul unui
Contract, valoarea lui, sau valoarea este În suma de .... Deci aceasta
ar fi ca idee, eu am sa votez acest lucru, o spun clar, dar daca ceilalti
nu se abtin Înseamna ca pot sa intre În atentia art. 46 al.1 si art. 77
al. 1. Va multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier ca sa rezum, rugamintea dumneavoastra este

abtinerea de la vot a colegilor?

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Nu este cazul, este institutie formata de Consiliul General,,

aprobata de Consiliul General.

Domnul consilier general Zatreanu Dan
Domnul coleg, unde este interesul personal sau patrimonial În

aceasta chestie? Va rog.

Domnul consilier general AdÎr Victor
Deci În hotarârea din 13.02.2007, a-ti amendat art. 12.5 care,

spunea asa, Înainte În Statut spunea asa: "membrii Consiliului
Administrativ nu pot fi platiti din sume bugetare". În momentul În care
dumneavoastra a-ti abrogat acest articol din Statut .....

Domnul consilier general Zatreanu Dan
Nu s-a abrogat, este În statut, cititi atent statutul, membrii

Consiliului Administrativ nu sunt platiti din fonduri bugetare, este
ultimul paragraf.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Stati putin, ca nu ne Întelegem. Deci În 13.02.2008 În anexa se

precizeaza asa: se abroga paragraful 12.5. Ce Înseamna paragraful
12.5, va citesc din Statut, paragraful 12.5 spune asa: .
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Stimate coleg, domnul Adîr, nu intram într-un dialog cu domnul

Zatreanu. Am înteles sesizarea dumneavoastra, daca se poate,
multumesc mult.,

Domnul consilier qeneral Purcarea Sorin
Sigur, colegul Adîr are dreptate, este o formulare nefericita, dar

as mai pune o întrebare domnule Primar: ati citit acest contract care a
fost si în sedinta trecuta supusa aprobarii? Parerea mea personala
este ca este amatorism în stare pura acest contract. Pe lânga faptul
ca suma, asa cum am spus si data trecuta, mi se pare foarte mare,
cel putin ar fi putut fi justificata printr-un contract, sa-i spunem, care
va sta în fata oricarei analize în picioare. Parerea mea este ca acest
contract este mai mult decât subtire, nu justifica suma atât de mare
care se va cheltui, motiv pentru care noi ne vom abtine din nou.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Bun, multumesc! Alte amendamente din sala? ... nu!,

Supun la vot proiectul de hotarâre privind cooperarea Între
Clubul Sportiv Municipal Bucuresti si Federatia Româna de Box
În vederea organizarii În comun la Bucuresti a evenimentului
sportiv Gala de Box Profesionist "Invincibilii" .

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 4
voturi (AdîrV., Petrovici O., Purcarea S., Ioan A.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea schimbului de proprietati Între
terenul În suprafata de 184 mp, situat În Bd. Burebista nr. 7,
sector 3, proprietatea SC MERIDIAN SUD SRL si terenul În
suprafata de 352,67 mp situat În strada Turturelelorl strada
Vulturilor, sector 3, domeniul privat al Municipiului Bucuresti.
Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind concesionarea, fara licitatie publica, a unui
teren situat În vecinatatea imobilului din Calea Grivitei nr. 164A,,



sector 1, În suprafata de 149,95 mp, teren apartinând domeniului
privat al municipiului Bucuresti, necesar extinderii unei
constructii deja existenta cu o cladire având destinatia de atelier
de creatie.,

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinta am gasit alte interpretari, de exemplu În

expunerea de motive, În raportul de specialitate, În avizul de
urbanism, În certificatul de urbanism se vorbeste În unele de garaj si
atelier, În altele de atelier de creatie si garaj, iar În avizul de urbanism
se vorbeste de garaj si atelier, În certificatul de urbanism atelier de
creatie, nici nu mai stim ce se vrea. Deci sunt cinci documente În
care este scris diverse, dumneavoastra Îmi spuneti acum ca este un
atelier de creatie, ok cum scrie acolo sunt ateliere de creatie, dar, ,

toate celelalte mai putin certificatul de urbanism vorbesc de atelier si
garaj. Stiti ce am Înteles eu ca este un garaj, sau un service, un
atelier de service si un garaj,. Numai daca ma uit În certificatul de
urbanism constat ca este un atelier de creatie, eu ma voi abtine, ,

pentru ca În patru documente am vazut lucruri diferite si ma voi
abtine.,

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Multumesc va supun la vot proiectul de hotarâre citit anterior.,

Cine este pentru? 32 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 2 voturi
(AdÎr V., Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
pentru consolidarea imobilului situat În B-dul Dacia nr. 85,
sector 2.

Cine este pentru? 34 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

- domnul consilier generallovici Victor nu si-a exercitat votul -
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
pentru consolidarea imobilului situat În str. Jean Luis Calderon
nr. 2, sector 2. Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi,

Acest proiect de hotarâre a trecut.

- domnul consilier general Tica Horatiu nu si-a exercitat votul -

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
pentru consolidarea imobilului situat În Bd. Ghe. Magheru nr. 12
14,sector 1.

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

domnul consilier general Marinescu 1. si domnul consilier
general Stan N. nu si-au exercitat votul -

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
pentru consolidarea imobilului situat În Calea Plevnei nr. 1,
sector 5. Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
pentru consolidarea imobilului situat În Calea Victoriei nr. 2-4,
sector 3.

Cine este pentru? 33 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

- domnul consilier generallovici Victor nu si-a exercitat votul -
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind transmiterea din administrarea Consiliilor
locale ale sectoarelor 2, 3 si 6 În administrarea Administratiei
lacuri Parcuri si Agrement Bucuresti a unor amplasamente
pentru plantarea de arbori si amenajarea de spatii verzi publice.

Cine este pentru? .

Domnul Primar General Adriean Videanu
Plantam câte 10 platani pentru fiecare consilier.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi,

voturi
Acest proiect de hotarâre a trecut.

abtineri? O,

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici
pentru obiectivul de investitii Modernizare retele termice primare
Carnii Ressu - Drumul Murgului - lOR - Catelu, camin eSI 
camin CB5/C.

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici
pentru obiectivul de investitii Izolarea termica a retelei 2 Dn 400
- Traseu suprateran - În incinta Depoului RATB Militari.

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici
pentru obiectivul de investitii Izolarea termica a retelei 2 Dn 500
- Traseu suprateran - În incinta Depoului RATB Giurgiului.

Cine este pentru? 34 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

27



Numai putin, stimati colegi domnul Primar General doreste sa
va comunice ceva.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Stimati colegi, am rugamintea si permiteti-mi, am vazut o
declaratie a domnului primar de la sectorul 1, domnul Chiliman, legat
de punctul 2, care a picat si pentru care am sa va rog sa facem o
sedinta de Îndata daca liderii de grupuri consimt asupra acestui lucru
si am sa Încerc sa explic înca o data. Din pacate domnul primar nu
cunoaste legea, ascultati-ma, deci nu poti sa reabilitezi un drum pâna
el nu se amortizeaza, este o investitie facuta si sunt termenele date
de lege, ai facut reparatie, timp de un an nu poti sa intervii pe el, ai
facut o reabilitare functie de garantia pe care ai avut-o nu poti sub nici
o forma nu acesta este scopul pe care noi îl avem, ci sub aspectul
regularizarii circulatiei În zone punctuale. Va dau un singur exemplu
ca sa ne întelegeti, studiem acum relatia Stefan cel Mare - Floreasca
si Barbu Vacarescu, a ceea ce înseamna sensuri de relatii unice pe
artere principale majore, niciodata nu o sa poti sa rezolvi aceasta
problema , fara reteaua capilara de strazi secundare nu poti sa
ai un concept coerent de a putea rezolva traficul în acele zone, de
aceea rugamintea mare, chiar nu suntem dispusi sa facem ceea ce
este în responsabilitatea sectoarelor, sa si le faca singuri. Vorbeste
domnul Chiliman de borduri supraetajate, duceti-va la Piata Scânteii
sa vedeti ce face dânsul În sensul giratoriu acolo, o bataie de joc
pentru acest oras maniera cum vrea sa reabiliteze acel lucru.

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Vreau sa va spun ca sedinta de consiliu s-a Încheiat.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu am declarat înca sedinta închisa, nu va suparati.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Nu domnul consilier am cerut cuvântul, va adresez rugamintea
daca sunteti de acord sa facem o sedinta de îndata pentru ca
Întârziem punerea În aplicare a planului de transport general pe care
l-am aprobat Împreuna, el ne este extraordinar de util, pe urma o sa
ma acuzati ca facem în sectorul 3 si nu o sa facem În sectorul 1 acest
lucru, sau În sectorul 2, .... ne întelegem cu absolut toata lumea dar

haideti sa dam drumul la aceste lucruri .../~~l---\-~I'
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Domnul consilier Qeneral Baleanu Dorin
Si domnul Primar General si domnul Viceprimar General Ionut

Popa au vorbit de un concept unitar, de planuri care sunt la nivelul
Capitalei, În mod firesc ar fi ca toate aceste planuri sa fie discutate si
cu primarii de sectoare, sa fie prezentate În Consiliul General si noi
sigur ca le vom aproba, dar daca dumneavoastra faceti aceste
planuri, care spuneti ca sunt unitare, dar nu sunt nici macar discutate
cu Primarul General, a fost convocata aceasta sedinta de Consiliu
General nici nu am fost informati. Pâna acum se facea convocarea,

Consiliului General al sfârsitul saptamânii anterioare, acum nici
macar acest lucru nu se mai procedeaza. Deci ne cereti sa aprobam
Într-o sedinta de Îndata niste proiecte care sunt extrem de complexe,
deci Întâi discutati si cu primarii de sectoare si cu noi si dupa aceea
sigur ca le votam.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Domnule Primar va propun un pact În numele consilierilor

generali liberali, noi votam acest proiect si În sedinta viitoare, daca
Începând de mâine pâna la sedinta viitoare dispar trepiedele sau
caprele DALLI din Municipiul Bucuresti.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Cred ca trebuie sa dau o justificare la aprecierile colegilor, ca

nu sunt acuze prin faptul ca nu am consultat, va rog sa va uitati ca pe
ordinea de zi nu au intrat decât puncte care au picat În sedinta de
data trecuta, cu exceptia consolidarilor si a listei suplimentare pe care
am discutat-o aici, de aceea la sfârsitul sedintei de data trecuta am
convocat imediat sedinta ordinara, sincer neconsiderând util, fiind
proiectele deja discutate cu fiecare dintre dumneavoastra, si nu cred
ca ati asistat la vreo sedinta de Consiliu General, la stabilirea ordinii
de zi fara sa va consult, aceasta a fost motivatia pentru care am
considerat ca nu mai este utila consultarea, pentru ca ordinea de zi
nu face altceva decât continua ceea ce picase data trecuta. Din
punctul meu de vedere stiti ca am toata disponibilitatea de a discuta
asupra tuturor proiectelor pe care le avem.

Doamna presedinta, daca sunteti de acord permiteti-mi sa ma
vad doua minute cu liderii de grupuri de consilieri aici În spate si sa
hotarâm ce facem.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Invit liderii de grup, daca se poate pentru 10 secunde sa vina

aici în fata.
1

Domnul Primar General Adriean Videanu

Dar rog consilierii sa nu plece pâna nu luam o decizie, va rog.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Declar prima sedinta închisa, ne reîntâlnim În sala peste cinci

minute.

Ne vedem În urmatoarea sedinta de Consiliu.

Sedinta s-a Încheiat la ora 16.30

CONSILIERI

Întocmit

M. Persunaru
M. Anghel
F. Gotrobas
G. Veliscu

Verificat

Sef Birou
Redactare Hotarâri G.G.M.B

NicQleta Dinu
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